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Senior-, Sundheds- og Fritidsforvaltningen 
Aktivitetskonsulenter  
Domhusgade 22, st. 
6000 Kolding 
 

2. februar 2022 

 

Maria Treumer Nedobrowsky 
79 79 33 54 
21 72 86 14 

marne@kolding.dk 

Generalforsamling Toften  
Kirkely 24, Bramdrupdam 
Torsdag d. 13.februar kl. 13:30 
— 

Antal deltagere: 30 – 40 personer  
 
Referat 
 

1. Valg af dirigent 
Brugerrådet foreslår Jakob Petersen, som fastslår at generalforsamlingen er lovligt indvarslet jf. 
vedtægterne.  
 

2. Valg af referent Anne Mette Riber/ aktivitetskonsulent  
 

3. Valg af stemmetæller 
Kisser Frislev 
Bodil Sørensen 

 
4. Formandens beretning 

Formanden gennemgik året vigtigste punkter 
Brugerrådet – har afholdt 6 ordinære møder. Hvor de har drøftet og planlagt toftens aktiviteter og 
byrådets forsalg om besparelser. 
Kolding Kommune spareplaner – i årets start gik der rygter om besparelser; 2 mill på 
ældreområdet inkl planer om at Toften skulle lukkes. Det førte til livlig redningsaktivitet, 
demonstration, samtale politikerne. Heldigvis endte det med at politikerne trak forslaget tilbage, så 
aktivitetshusene overlevede.  
Vi har forhandlet med Alfa bo om nedsætter huslejen. Det lykkedes 
Akustik i rummet elendig – besluttet lyddæmpende plader, penge bevilliget og planen er sat i 
gang. Vi kender ikke datoen, så måske kan der komme enkelte aflysninger i forbindelse med 
opsætning af disse lyddæmpende plader 
Kommunen har opfordret til at lokalerne mere bruges mere evt. andre aldersgrupper. Fra august 
måned kommer der konfirmandundervisning  
Nye bankoregler; Der er kommet nye bankoregler. Der er forskellige kategorier for banko, vi 
håber på at komme i kategori 0, MEN det betyder at der ikke må være indtægter for mere en max 
15.000. Vi håber at kunne blive i denne kategori, da der ellers fordres at bankospillet skal give 
overskud samt krav om regnskab og mons indberetning. Så vi fortsætter med banko uden penge 
Premier– banko for sjov – og håber vi kan blive i kategori 0. 
IT-kurser for seniorer; Flere har været på IT-kurser både kursus 1 og 2, der er stadigt plads på 
begge kurser, så kom gerne og tilmeld dig. Erfaringen er at kurserne er gode og underviserne 
dygtige 
Toftens økonomi; mere under punktet regnskab. Toften har større udgifter end indtægter trods 
tilskud for kommunen. Heldigvis er kassebeholdningen god og vi har søgt midler ved Kai D. 
Fonden. Det betyder vi kan bevare priserne på cafe og ”Torsdag på toften arrangementer” MEN 
kataloget med program som fremover ved koste 5,- kr., hvilket er det halve af 
fremstillingsudgiften.  



 
 

 

— 
Side 2 

Torsdag på toften; vi har afholdt 25 forskellige arrangementer i år, foredrag fester udflugter 
musikarrangementer. Et foredrag tiltræk over 70 deltagere. Der har været stor spredning fra 
bedemand der fortalte om livsglæde, til Helga Møllers fortællinger om Låsby historie og Karla 
Osborgs foredrag om livet på landevejen. Der er 85 – 90 forskellige aktiviteter på toften hver uge  
Biblioteket er flyttet så der er kommet en nyt grupperum også til de kommende aktiviteter 
Toften får nyt telefonnr. 1. maj   
Til slut rettede formanden en stor tak til de 26 frivillige; uden dem ville alle toftens aktiviteter ikke 
være muligt. Salen kvitterede med klapsalver. 

 
Eneste kommentar til formandens beretningen var en endnu en klapsalve fra salen  

 
5. Regnskab 2024 

Egon Madsen gennemgår regnskabet.  
Indtægter i alt: 220.440,73 
Udgifter i alt:  -231.884,03 
Årets resultat: -11.443,30 
Bankbeholdning:  122.618,24 (heraf kassebeholdning 3.643,-) 
 

Spørgsmål og bemærkninger  
- Der spørges til kirkens brug af lokalerne. Lokalerne må ikke lejes ud, men de der lejer lokalet 

opfordres til at købe drikkevarer i toften.   
Regnskabet godkendes med klap 
 

6. Indkomne forslag 
Ingen indkomne forslag  
 

7. Valg af rådsmedlemmer for 2 år 
a. Jens Aage Hansen genvalgt for 2 år  
b. Gertrud Laugesen genvalgt for 2 år 
c. Inger Radl  genvalgt for 2 år 

 
8. Valg af 1-2 suppleanter for 1 år 

a. Jakob Petersen  genvalgt for 1 år 
b. Erik frislev   genvalgt for 1 år 

 
9. Valg af revisor for 1 år 

a. Peder Toft  genvalgt for 1 år 
 

10. Valg af 1 revisorsuppleant 
a. Åse Sommerlund   genvalgt for 1 år 

 
11. Eventuelt 
En opfordring til at komme og bruge huset mulighed for spisning, der er plads til flere  

 
D. 13. februar 2025 
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Side 3 

Anne Mette Riber    ___________________________ 

Referent     dirigent  


